
Jak co roku, obchody rozpoczęły 
się złożeniem wiązanek kwiatów 
i ustawieniem wart honorowych 

w miejscach pamięci narodowej. 
O godzinie 10.00 poczty sztandaro-
we, przedstawiciele związków 
kombatanckich, poseł na Sejm RP 
Zbysław Owczarski, władze Mia-
sta i Gminy, na czele z burmi-
strzem Janem Łaksą i Katarzyną 
Gamrat oraz przewodniczącym 
RM Stanisławem Pyzio, radni, de-
legacje z zakładów pracy, instytu-
cji publicznych, szkół i organizacji 
młodzieżowych i mieszkańcy Wol-
bromia przeszli do kościoła pw. 
Św. Katarzyny, gdzie w wypełnio-

nej po brzegi świątyni, mszę świętą 
w intencji Ojczyzny, odprawił 
ksiądz Sławomir Woźniak.
W kazaniu podczas liturgii cele-
brans mówił o odpowiedzialnym 
wypełnianiu przestrzeni wolności 
przez każdego człowieka, bowiem 
wolność pusta i beztroska staje się 
swawolą, która nie może przynieść 
nic dobrego. Ksiądz przywołał sło-
wa Księgi Mądrości, apelując 
o sprawowanie mądrej władzy, bez 
swarów i zawiści, bowiem wspólne 
działanie i praca budują potęgę na-
rodów.

Po zakończonej modlitwie za Oj-
czyznę licznie zebrani wolbromia-
nie udali się pod tablicę, 
poświęconą pamięci Wodza Na-
czelnego, Marszałka Józefa Piłsud-
skiego, umieszczoną na murze 
strażnicy OSP. Na czele uroczyste-
go pochodu jechał konno Zbigniew 
Leraczyk, aktor Teatru Zagłębia 
z Sosnowca, który wcielił się w po-
stać Józefa Piłsudskiego. Przy 
dźwiękach orkiestry dętej OSP Su-
lisławice poprowadził pochód 
w miejsce, gdzie przedstawiciele 
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Gmina Wolbrom otrzyma dofinan-
sowanie do remont ciągu komuni-
kacyjnego łączącego drogę 
powiatową -  ul. Piłsudskiego 
z drogą wojewódzką Olkusz – Mie-
chów, z pominięciem ciasnego cen-
trum. Planowany remont 
przewiduje: wykonanie podbudo-
wy, nowej nawierzchni i chodni-
ków na ul. Targowej (obecnie stara 
kostka brukowa), następnie wyko-
nanie nawierzchni drogi przez targ 
i krawężnika od strony placu targo-
wego, poszerzenie istniejącego 
przepustu i zamocowanie nowych 
barierek oddzielających ruch pie-
szy od kołowego, wykonanie za-
tok postojowych, frezowanie 
pofałdowanej  i popękanej na-
wierzchni drogi biegnącej pod gó-
rę, wzdłuż osiedli i dalej w prawo 
ul. Armii Krajowej. Po prawej stro-
nie - obok budynku Gimnazjum 
nr 1 wykonana zostanie zatoka po-
stojowa z wiatą dla autobusów, 
przy garażach powstaną 3 zatoki 
parkingowe na płytach ażurowych, 
planowane jest także wykonanie 
progów zwalniających przy szko-
le, zamontowanie barierki zabez-
pieczających uczniów przed 

wtargnięciem na jezdnię, Znacznie 
ułatwiony będzie wyjazd  z ul. Ka-
zimierza Jagiellończyka na drogę 
wojewódzką (na Miechów) na 
skrzyżowaniu wylotowym wydzie-
lone zostaną trzy pasy ruchu i bę-
dzie wykonana kanalizacja wylotu 
drogi. Ponadto na istniejącym 
oświetleniu wymienione zostaną 
oprawy, powstaną trzy nowe opra-
wy na istniejących słupach oraz 
wymianie ulegnie 10 istniejących 
słupów oświetleniowych. Na ko-
niec wyremontowana droga zosta-
nie odpowiednio oznakowana 
pionowo i poziomo. 
Gmina, planując przedsięwzięcie, 
znalazła aż 7 partnerów inwestycji 
– podobnie, jak przy poprzedniej 
„schetynówce”, przebudowę będą 
wspomagały finansowo firmy i in-
stytucje, korzystający z drogi: 
„METAL-ZŁOM” Ryszard Ślusar-
czyk, „BUDMAX” Paweł So-
śnierz, Anna Sośnierz, 
Wolbromska Spółdzielnia Mieszka-
niowa, PPHU A&M „PRESTIGE” 
M. Będkowski, A Myszor, Usługi 
Remontowo- Budowlane Wiesław 
Wojtacha, PPHU „PELWAT” Zbi-
gniew Pietrusiński, PHU „BEST” 
SC Stanisław Marchaj, Łukasz 
Marchaj. 
Koszt całości prac planowany jest 
na kwotę 1 532,9 tys. zł, z czego 
dofinansowanie z  „Narodowego 
programu Przebudowy Dróg Lo-
kalnych 2008-2011” - ma wynieść 

766,45 tys., ale faktyczny koszt in-
westycji będzie znany dopiero po 
rozstrzygnięciu przetargu. 
Na przyszłoroczne „schetynówki” 
22 powiaty złożyły 36 wniosków, 
na łączną kwotę dotacji ponad 
76,2 mln zł. Gminy złożyły 112 
wniosków o dofinansowanie w wy-
sokości ponad 99,8 mln zł. W su-
mie małopolskie samorządy 
złożyły 148 wniosków o dofinan-
sowanie inwestycji drogowych pla-
nowanych na przyszły rok, na 
łączną kwotę ponad 176 mln zł. 
Do podziału jest ponad 71,5 mln 
zł. dotacji. To o ponad 9 milionów 
więcej niż w roku poprzednim. 
Kwota ta będzie dzielona po rów-
no (po 50%) na drogi gminne i po-
wiatowe. 
O przyznaniu dofinansowania de-
cydowała  komisja, która oceniła 
wnioski i ogłosiła listy rankingo-
we. Największa liczba punktów by-
ła przyznawana tym inwestycjom, 
które będą wpływać na poprawę 
bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
Duże znaczenie przy wyborze in-
westycji miał też jej wpływ na ca-
łość układu komunikacyjnego 
Małopolski. Ponadto, preferowane 
były również wspólne wnioski kil-
ku samorządów. Dofinansowanie 
mógł otrzymać jeden projekt gmin-
ny i dwa projekty powiatowe. 
W przypadku miast na prawach po-
wiatu dofinansowanie mogły otrzy-
mać dwa wnioski. 



instytucji, zakładów pracy, placó-
wek oświatowych złożyli hołd 
wszystkim, którzy walczyli o wol-
ność i niepodległość. Pod tablicą 
pamiątkową marszałka Józefa Pił-
sudskiego orkiestra pod batutą Ta-
deusza Mąki odegrała hymn 
narodowy. Po nim Burmistrz Mia-
sta i Gminy Wolbrom, Jan Łaksa 
zwrócił się do zgromadzonych:
- Spotykamy się dzisiaj, aby 
w szczególny sposób mówić i my-
śleć o naszej Ojczyźnie. Wspomi-
namy historię Polski, która po 123 
latach niewoli zaborów, czyli pra-
wie po pięciu pokoleniach, dzięki 
samozaparciu i wielkiemu wysiłko-
wi obywateli, wróciła na mapy Eu-

W niedzielę 8. listopada, na każ-
dym z cmentarzy odbyła się uro-
czystość poświęcenia krzyży. 
Przy mogiłach poległych żołnie-
rzy krzyże święciła dwójka pra-
wosławnych kapelanów 
wojskowych ks. mitrat, ppłk. Ba-
zyli Gałczyk i ks. ppłk. Aleksan-
der Konachowicz oraz kapelan 
katolicki ks. płk. Mirosław Su-
łek. Hołd poległym oddano przy 
salwie armatniej. W uroczysto-
ściach o charakterze międzynaro-
dowym wzięli udział 
przedstawiciele ambasad i konsu-
latów, a także przedstawiciele 
władz samorządowych. Honoro-
wą asystę w historycznych mun-
durach wystawili członkowie 
Tradycyjnego Oddziału C.K. Re-
gimentu Artylerii Fortecznej 
No.2, a także 8 Pułku Piechoty 
z czeskiego Brna, którego żołnie-
rze spoczywają na tym podwol-
bromskim cmentarzu. 

- Planowana przez nas akcja, mia-
ła za zadanie uwidocznić miejsca 
pochówku żołnierzy wielu naro-
dowości. Ustawione krzyże nie-
wątpliwie staną się widomym 
znakiem mogił żołnierskich – mó-
wi Przemysław Jaskółowski, pa-
sjonat i miłośnik historii 
wojskowości, pełniący od 1996 
roku funkcję Prezesa Stowarzy-
szenia Tradycyjny Oddział C.K. 
Regimentu Artylerii Fortecznej 
No. 2 barona Edwarda von Be-
schi - Twierdza Kraków”. - Na 
cmentarzu w Kalisiu (Ogono-
wie), gdzie ustawiono właśnie 5 
katolickich i 5 prawosławnych 
nowych krzyży, spoczywa 855 
poległych, w tym 733 Austria-

ków, jeden polski Legionista, 81 
Rosjan, Austriacy z 1, 13, 54, 93, 
8, 49, IR, 12,13 pułku Landstur-
mu, 31 pułku Honvedów, 2 Bata-
lionu Saperów, 31 FJB, 3FKR, 
4FHR, Rosjanie ze składu XVIII 
Korpusu. Do tej pory cmentarz 
pozbawiony był krzyży, istniał 
tylko nagrobek z lastryko, dedy-
kowany jedynie żołnierzom pol-
skim – oznajmił komendant 
Regimentu.
Fakt, że cmentarz nie uległ całko-
witemu zapomnieniu, można za-
wdzięczać obecnemu 
burmistrzowi Wolbromia Janowi 
Łaksie. To z jego inicjatywy, 
przed kilkunastu laty, gdy praco-
wał jeszcze w Wydziale Technicz-

no-Inwestycyjnym, Komunikacji 
i Ochrony Środowiska, cmentarz 
został ogrodzony i od tej pory re-
gularnie porządkowany. Jan Łaksa 
w rozmowie z Przemysławem Ja-
skółowskim wyraził zadowolenie 
z organizacji uroczystości, doce-
niając wysiłek i zaangażowanie pa-
sjonatów, kultywujących pamięć 
o poległych żołnierzach, bez 
względu na ich narodowość. Mó-
wił, że czuje do tego miejsca 
szczególny sentyment. To jego 
dziadek, który walczył w Legio-
nach opowiadał mu o cmentarzu 
i pochowanych tu żołnierzach. Za-
powiedział, iż będzie czynił stara-
nia o umieszczenie na cmentarzu 
płyty poświęconej nie tylko pocho-

wanym tu Polakom.
Cmentarz w tzw. Ogonowie na te-
renach Kalisia, położony jest 
wśród drzew, w pobliżu linii kole-
jowej, u podnóża tzw. Kociej Gó-
ry. Według niektórych źródeł na 
cmentarzu pochowano około 1600 
osób, w tym żołnierzy poległych 
w okolicach Wolbromia oraz osób 
cywilnych, które zginęły podczas 
wojny. Całość ogrodzona jest 
drewnianym płotem. Element cen-
tralny stanowi betonowy cokół 
z płytą pamiątkową, z napisem: 
„CNOCIE ŻOŁNIERSKIEJ - PO-
TOMNI. TU SPOCZYWAJĄ 
ŻOŁNIERZE POLSCY POLEGLI 
ZA OJCZYZNĘ W LATACH 
1914 – 1918”.

ropy i świata. Nie udałoby się tego 
osiągnąć, gdyby nie pielęgnowany 
w narodzie patriotyzm, szczególne 
pojęcie narodowej tożsamości oraz 
miłość do rodzimej kultury i trady-
cji, pieczołowicie strzeżone w pol-
skich domach.
Dziś, kiedy wolna Polska funkcjo-
nuje w strukturach Unii Europej-
skiej, nie zniknęła potrzeba 
kultywowania patriotyzmu. Bardzo 
ważne jest, abyśmy uczyli młode 
pokolenie szacunku do historii, 
symboli, ale także wskazywali wła-
snym przykładem, w jaki sposób 
można dziś służyć ojczyźnie uczci-
wą pracą, solidną nauką, właściwy-
mi postawami społecznymi. 
W czasach powszechnej komercji 

i zaniku autorytetów, nie wolno 
nam dopuścić do zapomnienia 
o tym, co od wieków stanowiło siłę 
naszego narodu. Wielkie to zadanie 
dla wychowawców, pedagogów, ro-
dziców, ale także dla nas wszyst-
kich – obywateli wolnej Polski- 
mówił burmistrz.
Następnie Jan Łaksa przypominał, 
że Wolbrom gościł Józefa Piłsud-
skiego, przed jego wymarszem na 
Kraków w 1914 r. i zachęcił 
wszystkich do cofnięcia się w cza-
sie, by choć na trochę przybliżyć at-
mosferę wydarzeń, które miały 
wpływ na naszą historię. Burmistrz 
zaprosił do wysłuchania Marszałka 
Józefa Piłsudskiego, czytającego te-
legram notyfikujący powstanie nie-

podległego Państwa Polskiego, wy-
stosowany do rządów państw wol-
nego świata 16 listopada 1918r, 
w interpretacji aktorskiej Zbignie-
wa Leraczyka.
Po przemówieniu i odegraniu 
„Marsza I Brygady” obecne na uro-
czystości delegacje, przy wtórze 
werbli, złożyły wieńce i oddały 
hołd poległym za walkę o niepodle-
głość.
Po zakończeniu uroczystości bur-
mistrz Wolbromia spotkał się 
z uczestnikami Czynu Niepodległo-
ściowegow budynku Urzędu Mia-
sta i Gminy.
Na szczególne uznanie zasługuje 
obecność na uroczystości dużej 
grupy dzieci i młodzieży, którzy 

nie przestraszyli się złej pogody. 
Cieszy, że idea przekazywania mło-
demu pokoleniu wartości patrio-
tycznych nie umiera. Czasy się 
zmieniają, coraz mniej wśród nas 
żywych świadków historii, dlatego 
szczególnie istotne jest, abyśmy 
pielęgnowali pamięć, dbali o szacu-
nek dla symboli narodowych i kul-
tywowali tradycję świętowania 
ważnych dla naszego narodu wyda-
rzeń.
Organizatorzy uroczystości ser-
decznie dziękują pani Beacie Sza-
tan ze stadniny w Udorzu za 
wypożyczenie konia, na którym 
przez wolbromski Rynek przeje-
chał aktor kreujący postać marszał-
ka Piłsudskiego.



Medal dla trenera Czesława Łaksy 

Polski Związek Judo w uznaniu 
zasług i dokonań znanego wszyst-
kim mieszkańcom naszej gminy 
i nie tylko trenera Czesława Łak-
sy przyznał założycielowi UKS 
Judo Wolbrom, byłemu wicemi-
strzowi Europy, byłemu trenero-
wi Wisły Kraków, najważniejsze 
odznaczenie PZJ – Medal 50-Le-
cia Polskiego Związku Judo. Uro-
czystej dekoracji w imieniu 
Zarządu Głównego dokonał pre-
zes Krakowskiego Okręgowego 
Związku Judo Jerzy Wołoch pod-
czas ostatnich Mistrzostw Woje-
wództwa Młodzików Judo 
w Wolbromiu.
Gratulując trenerowi Łaksie od-
znaczenia, życzymy mu wiele 
zdrowia, dotychczasowej energii, 
cierpliwości i sił w pracy z dzieć-
mi i młodzieżą, aby jeszcze przez 
wiele lat mogli obcować z nie-

kwestionowanym autorytetem 
sportowym i korzystać z jego 

Wolbrom, dnia 05.11.2009 r.

Nr WG.72241/27/2009

Na podstawie art.37 ust.1, art. 38 i art. 40 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami /Dz.U. z 2004 r. Nr 61, poz. 2603 z późn. 
zmianami/ oraz § 3 ust.1, § 4 , § 6 i § 13 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 
14 września 2004 roku w sprawie sposobu i trybu przeprowadzenia przetargów 
oraz rokowań na zbycie nieruchomości / Dz.U. z 2004 r., Nr 207, poz. 2108/

Zgodnie z obowiązującym planem ogólnym zagospodarowania przestrzennego 
Miasta i Gminy Wolbrom zatwierdzonym uchwałą Rady Miejskiej Nr XXIV/228/08 
z dnia 27.10.2008 r., ogłoszonym w Dzienniku Urzędowym, Województwa Mało-
polskiego Nr 852  z dnia 15 grudnia 2008 roku – działki: nr 33 i nr 34/2  znajdują 
się na terenach oznaczonych symbolem A 1MU - z podstawowym przeznaczeniem 
pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wraz z częścią usługową mieszczącą 
się w budynku mieszkalnym lub w budynku wolnostojącym oraz pod zabudowę 
usługową.
W terenach zabudowy mieszkaniowej i usług ustala się możliwość prowadzenia 
działalności usługowej o charakterze publicznym i komercyjnym przy zachowaniu 
zasady braku uciążliwości wprowadzanego programu usługowego dla mieszkań-
ców.

Postąpienie ceny nie może wynosić mniej niż 1% ceny wywoławczej z zaokrągle-
niem w górę do pełnych dziesiątek złotych.

Do udziału w przetargu dopuszczeni zostaną oferenci, którzy wpłacą na działkę 
nr 33 wadium w wysokości  15.000,00 zł., a na działkę nr 34/2 wadium w wysoko-
ści 1000,00 zł. Wadium należy wpłacić w kasie Urzędu Miasta i Gminy w Wolbro-
miu lub na konto BS w Wolbromiu  90 84500005 0000 0000 64930012 do 14 
grudnia 2009 roku do godz.14-tej.
Wadium ulega przepadkowi w razie uchylenia się uczestnika, który przetarg wy-
grał, od zawarcia umowy, w  terminie 28 dni od dnia przetargu.

Wadium wpłacone przez oferenta, który wygra przetarg, zostanie zaliczone na po-
czet ceny nabycia nieruchomości.

Wpłacone wadium przez osoby, których oferta nie została przyjęta podlega zwro-
towi nie później niż przed upływem 3 dni od dnia zamknięcia przetargu.
Organizator przetargu zawiadomi osobę ustaloną jako nabywcę nieruchomości 
o miejscu i terminie zawarcia sprzedaży, najpóźniej w ciągu 21 dni od dnia roz-
strzygnięcia przetargu.

Koszty związane z zawarciem umowy przeniesienia własności nieruchomości oraz 
opłaty sądowe ponosi nabywca.
Uczestnik przetargu może w terminie 7 dni od dnia ogłoszenia wyników przetar-
gu, zaskarżyć czynności związane z przeprowadzeniem przetargu do Burmistrza 
Miasta i Gminy Wolbrom.

Bliższe informacje na temat w/w nieruchomości można uzyskać w  Urzędzie Mia-
sta i Gminy w Wolbromiu ul.Krakowska 1 pok.225.

Pod koniec lat 90-tych wolbrom-
ski oddział zrzeszał 120 miłośni-
ków gołębi, dziś ich liczba spadła 
do 90. W lutym 2009 r. oddział 
wolbromski oraz oddziały z Olku-
sza, Bukowna, Jaworzna, Sosnow-
ca, Trzebinii, Dąbrowy Górniczej, 
Zawiercia i Myszkowa utworzyły 
nowy Okręg Śląsk-Wschód (wa-
runkiem utworzenia oddziału jest 
przynależność 1000 członków). 
Obecnie najlepsze wyniki osiąga-
ją gołębie hodowane przez: Ada-
ma Brodzińskiego, Artura Jawora, 
Jana Michalskiego, Roberta Pasi-
ka, Jana Nocunia, Jerzego Ofa-
nowskiego i to do ich rąk, 
podczas rozdawania nagród za se-
zon lotowy 2009 w trakcie uroczy-
stości, trafiły liczne trofea 
z ostatnio rozgrywanych zawo-
dów.

Najdłuższe loty, jakie zaliczały ze 
znakomitymi czasami lokalne go-
łębie, wynosiły setki kilometrów - 
pupile wolbromskich hodowców 
latały z Ostendy, Westerplatte, Słu-
bic, Ostrowa Wielkopolskiego, 
Głogowa,  Nienburga, Ankalm 
Świebodzina i wielu innych. Ho-
dowcy poświęcają swoim ptakom 
każdą wolną chwilę, są ich leka-
rzami, dbają o odpowiednie żywie-
nie, pielęgnują i kochają patrzeć 
na ich loty. Ich hobby bywa spo-
rym wyzwaniem dla żon, rodzin 
i innych obowiązków, ale jak sami 
twierdzą – przy odrobinie dobrej 
woli - wszystko da się pogodzić...
Na długiej liście nagród, wymie-

nionych podczas uroczystości jubi-
leuszowych, były wyróżnienia z li-
czących się imprez krajowych 
i europejskich, a wiele gołębi z na-
szych okolic, to niezwykle cenne 
i pożądane okazy, które mają nie-
przeciętne osiągnięcia. 
Burmistrz Jan Łaksa oraz prze-
wodniczący Rady Miejskiej 
w Wolbromiu, zaproszeni na uro-
czystość jubileuszu, zostali uhono-
rowani przez gołębiarzy 
pamiątkowymi medalami. W za-
mian życzyli miłośnikom pięk-
nych ptaków wielu udanych 
lotów, wspaniałych osiągnięć ho-
dowlanych i wiele radości z upra-
wianego hobby. 

ogromnej wiedzy i doświadcze-
nia zawodniczego i trenerskiego.



Oprócz malowideł wnętrze kościoła 
wzbogaciło się o nowe tynki i mar-
murową lamperię oraz elektroniczne 
tablice z wyświetlanymi na nich tek-
stami pieśni. 
Uroczystość poświęcenia malowi-
deł, odbywająca się w wypełnionej 
po brzegi świątyni, była wyjątkowa 
także z uwagi na pierwszą wizytę 
w parafii nowego biskupa. Dostojny 
gość został gorąco powitany przez 
proboszcza, dziekana ks. Tadeusza 
Maja, a także przedstawicieli para-
fian, którzy wręczyli biskupowi bu-
kiety kwiatów i obraz olejny, 

z wizerunkiem św. Jana Marii Vian-
neya. 
- Jestem w Waszej parafii po raz 
pierwszy i pragnę powiedzieć, że 
urzekło mnie piękno Waszego ko-
ścioła. To zasługa niewątpliwie Wa-
szego proboszcza Tadeusza Maja, 
ale przede wszystkim Was, Waszej 
hojności i dbałości o wygląd świąty-
ni – podkreślał biskup ordynariusz 
Grzegorz Kaszak. Jeden z namalo-
wanych obrazów- pt. Wypędzenie 
Adama i Ewy z Raju, posłużył mu 
za temat niezwykle ciekawej homili. 
Autorem malowideł w wolbrom-
skim kościele jest ukraiński artysta 
Bogdan Razhak, którego dzieła moż-
na oglądać w kościołach m.in. na 
Ukrainie, Florydzie, we Włoszech, 
Austrii, Francji, czy w Rosji. Arty-
sta namalował w naszym kościele 
następujące sceny biblijne: Boga 
Stwórcę, Wypędzenie Adama i Ewy 
z Raju, Ofiara z Izaaka, Arkę Noego 
z tęczą kończącą potop, Mojżesza 
ustawiającego miedzianego węża ja-
ko zapowiedź krzyża ratującego od 
śmierci, Mojżesza przynoszącego 
Dziesięć Przykazań, oraz Anioły 
z instrumentami muzycznymi.

Abyśmy pamiętali, że z tej krwi i z te-
go życia dzisiejsza Rzeczpospolita.
Żeby docenić wartość jednego roku, zapytaj studen-
ta, który oblał końcowe egzaminy.
Żeby docenić wartość miesiąca, spytaj matkę, której 
dziecko przyszło na świat za wcześnie.
Żeby docenić wartość godziny, zapytaj zakochanych 
czekających na to, żeby się zobaczyć.
Żeby docenić wartość minuty, zapytaj kogoś, kto 
przegapił autobus lub samolot.
Żeby docenić wartość sekundy, zapytaj kogoś, kto 
przeżył wypadek.
Żeby docenić wartość setnej sekundy, zapytaj spor-
towca, który na olimpiadzie zdobył srebrny medal.
Żeby docenić wartość wolności, zapytaj tych, którzy 
w niewoli żyli i oddali wszystko, by ją odzyskać.
Dlatego pamiętaj- czas na nikogo nie czeka.
Łap każdy moment, który Ci pozostał i pożytkuj go:
dla dobra Ojczyzny,
dla dobra drugiego człowieka,
dla dobra własnego.
I każdego dnia pamiętaj o spuściźnie historycznej, 
którą Ci pozostawiono, a której na imię Polska.
Tymi słowami rozpoczęli swój spacer 
po historii Polski uczniowie klasy III 
Szkoły Podstawowej w Wierzchowi-
sku, którzy pod kierunkiem p. Anny 
Milejskiej przygotowali widowisko 
muzyczne, poświęcone rocznicy od-
zyskania niepodległości.
Wędrówka ku wolności Polski rozpo-
częła się trzema krwawiącymi datami-
wydarzeniami z naszej historii: kolej-
nymi rozbiorami. Potem były powsta-
nia, codzienna walka o zachowanie 
polskości, poświęcenie, cierpienia... 
Niezwykle wymownie wyglądali ma-

li aktorzy, dzierżący w dłoniach re-
produkcje obrazów, ilustrujących tę 
123- letnią drogę narodu ku utraconej 
wolności. To właśnie między innymi 
do nich skierowane było hasło tego-
rocznych obchodów Święta Niepodle-
głości w naszej szkole, ponieważ to 
oni będą kiedyś  zagospodarowywali 
wywalczoną przez przodków wol-
ność. I to wywalczoną dwukrotnie- 
w 1918 i w 1989 roku.
Do drugiej rocznicy nawiązywały sło-
wa piosenki zespołu „Czerwony Tuli-
pan”:
Jedyne co mam to złudzenia
Że mogę mieć własne pragnienia 
Jedyne co mam 
To złudzenia,że mogę je mieć

Miałam siebie na własność 
Ktoś zabrał mi prywatność
Co mam zrobić bez siebie,jak żyć
Bez siebie jak żyć
Miałam słowa własne
Ktoś stwierdził, że zbyt ciasne
Co mam zrobić bez słów, jak żyć
Bez słów jak żyć 
które zabrzmiały, gdy mapa Polski zo-
stała przykryta czerwoną pajęczyną...
To była ważna lekcja patriotyzmu 
i dla uczniów, i dla nauczycieli, i dla 
rodziców, którzy przybyli podziwiać 
swoje pociechy. W końcu wszyscy je-
steśmy Polakami i żyjemy w wolnej 
Polsce. Naszą powinnością jest sobie 
przypominać, jak łatwo ją stracić 
i jak trudno byłoby odzyskać...

Spotkanie związane było z realiza-
cją w przedszkolu rocznego progra-
mu „Bezpieczny Przedszkolak”, 
dzięki któremu najmłodsi zdobywa-
ją wiedzę, tak potrzebną do bez-
piecznego uczestnictwa w ruchu 
drogowym. Do tej pory przedszko-
laki odbyły już spotkania z poli-
cjantami, pracownikami Agencji 
Ochrony „ARGOS” oraz z paniami 
z Poradni Psychologiczno-Pedago-
gicznej. Tym razem odbył się tur-
niej wiedzy, kończący pierwszy 
etap realizacji programu.
Na początek grupa 6-latków zapre-
zentowała przedstawienie pt. „Zna-
ki drogowe”, po którym odbył się 
turniej wiedzy „BEZPIECZNY 
PRZEDSZKOLAK I UCZEŃ”. 
Udział w nim wzięli uczniowie 
z klasy I „b” ze Szkoły Podstawo-
wej Nr 1 w Wolbromiu oraz 6-latki 

z grup „Biedronki” i „Zajączki” 
z przedszkola „Misia Uszatka”. 
Zmagania konkursowe bacznie ob-
serwowali zaproszeni goście: Ko-
mendant Komisariatu Policji – 
Adam Malinowski wraz z Dzielni-
cowym Jarosławem Antosem, Pre-
zes „ARGOS”– Dariusz 
Szczęśniak, Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Paulina Michalak oraz 

dzieci z klasy I „b” ze Szkoły Pod-
stawowej Nr 1 wraz z wychowaw-
czynią Agnieszką Gardełą. 
W turnieju tym zwycięstwo odnio-
sły przedszkolaki z grupy „Bie-
dronki”, a na kolejnych miejscach 
uplasowały się: klasa I „b” SP Nr 1 
i grupa „Zajączki”. Na zakończe-
nie rywalizacji drużyny otrzymały 
nagrody.



Wolbrom, dn. 10.11.2009 r.

Szanowna Redakcja
„Kuriera Wolbromskiego”
w Wolbromiu

Wzywam na wstępie, anonimowego autora tekstu 
„List do Redakcji”, opublikowanego w Kurierze Wol-
bromskim z dnia 06.11.2009 r. do osobistej odwagi 
i ujawnienia Wszystkim czytelnikom i członkom Spół-
dzielni swoich danych osobowych i do odpowiedzial-
ności za przekazane treści w tym liście.
Jako wymieniony z nazwiska w anonimowym artyku-
le „List do Redakcji”, zamieszczonym w Kurierze Wol-
bromskim z dn. 06.11.2009 r. pragnę zabrać głos 
w tej wywołanej celowo dyskusji o problemach 
z ogrzewaniem mieszkań, przez „starszego Pana”, 
przypadkowego członka Spółdzielni, a jak się domy-
ślam, przez byłego pracownika Elektrociepłowni, któ-
remu dobro i los członków Spółdzielni jest zupełnie 
obojętny, a chce nadal popierać interesy swojego daw-
nego chlebodawcy.
Zdziwiony jestem stwierdzeniem Redakcji Kuriera, że 
ten anonimowy autor ma wiedzę ponad przeciętną, 
jeżeli przeczą temu jednoznaczne stwierdzenia i po-
glądy autora zamieszczone w tym tekście, które są 
kompromitujące pod względem wiedzy technicznej, 
znajomości prawa, reguł ekonomicznych oraz sposo-
bu zarządzania.
Jak można uznawać za fachowca kogoś, kto nie zna 
w ogóle ustaleń „Prawa energetycznego”, które 
w sposób jednoznaczny regulują prawa i obowiązki 
dostawcy ciepła i nie można wmawiać członkom Spół-
dzielni i opinii publicznej, że jeżeli jest zimno 
w mieszkaniach to winna jest Spółdzielni a nie Do-
stawca ciepła, gdyż rzekomo pracownikom nie chcia-
ło się przespacerować 2 km do Elektrociepłowni 
i interweniować w tej sprawie.
Anonimowy autor listu powinien wiedzieć, że żyjemy 
już XXI wieku i to Dostawca ciepła zgodnie z prawem 
i bez interwencji odbiorców ciepła i dodatkowych 
zgłoszeń, winien zapewnić dostawę ciepła o określo-
nych parametrach i w dostatecznej ilości do punktów 
jego odbioru, wg obowiązującej tabeli dostaw, stano-
wiących załącznik do zawartych umów, a nie propo-
nować organizowanie interwencyjnych wypraw do 
Elektrociepłowni. Pragnę wyjaśnić anonimowemu au-
torowi tekstu, że mimo ustaleń obowiązującej umowy 
o dostawę ciepła i jasnych przepisów „prawa energe-
tycznego”, wobec braku kontaktu telefonicznego 
z Elektrociepłownią, osobiście próbowałem interwe-
niować w siedzibie Elektrociepłowni, lecz za pierw-
szym razem zastałem zamknięte drzwi, a za drugim 
spod bramy zadzwoniłem na Prywatny telefon, Pana 
Franciszka Małysy, który odmówił mi przyjęcia pi-
semnej interwencji i prosił o przekazanie jej treści 
faksem, co zostało przez mnie odwrotnie zrealizowa-
ne, ale nie otrzymałem żadnej reakcji, ani odpowie-
dzi na ten faks.
Jeżeli autor tekstu nie miał rzetelnej wiedzy w tym 
temacie, to nie powinien publicznie wypowiadać się 

na ten temat i „kpić” sobie z odpowiedzialnych pra-
cowników Spółdzielni, którzy zrobili wszystko, aby 
przywrócić ogrzewanie zarówno mieszkań spółdziel-
czych jak również mieszkań komunalnych, o czym 
świadczą ustalenia z narady z dn. 15.X.2009 r. odby-
tej w UMiG Wolbrom.
Brak wykształcenia, fachowości i znajomości tematu 
przez autora tekstu jest szczególnie widoczna, gdy 
podaje on dane liczbowe, mieszając pojęcia ekono-
miczne i złośliwie dobierając tak dane, aby poniżyć 
i zniesławić zarówno Zarząd jak i Radę Nadzorczą 
Spółdzielni.
Przykładem tego jest podana tendencyjnie cena do-
stawy 1GJ ciepła z Elektrociepłowni, która wg autora 
wynosi stale 37,37 zł/GJ, a cena ta faktycznie nie 
jest wartością stałą i zależy od ilości dostarczanego 
ciepła w danym miesiącu i przykładowo podaję, że 
cena ta za m-c październik 2009 r. wyniosła 43,24 
zł/1 GJ, a w miesiącu lipiec 2009 r. - 76,37 zł/1 
GJ/.
Jako kier. Działu Gospodarki Cieplnej w Spółdzielni, 
odpowiedzialny za rozliczenie cen ciepła i kosztów 
wyjaśniam, że wg zapisów zatwierdzonego bilansu 
Wolbromskiej Spółdzielni Mieszkaniowej średnia cena 
zakupu 1GJ ciepła z „Elektrociepłowni” Wolbrom za 
2008 r. wynosiła 32,43 zł/GJ natomiast Spółdzielnia 
obciążała swoich odbiorców zewnętrznych w tym rów-
nież własne bloki ceną 41,23 zł/Gj, a więc nie ceną 
71,09 zł/GJ jak to kłamliwie i złośliwie podaje 
anonimowy, a więc tchórzliwy autor listu/nie potrafi 
stanąć twarzą w twarz do konfrontacji/.
Prostuję zarazem: nie przedstawiciele Spółdzielni 
stwierdzili, że ceny ciepła „są jednym z najwyższych 
w kraju”, a fakt ten podany był przez innego uczest-
nika spotkania i dotyczył odpłatności za ciepło w od-
niesieniu do m2 ogrzewanej powierzchni w blokach 
Miechowska 42. Autor podając przykładowe ceny do-
stawy 1GJ ciepła w innych miastach, celowo pominął 
fakt, że są to ceny dostawy bezpośrednio do węzłów 
budynków, a więc nie mogą być nigdy porównywalne 
z cenami „Elektrociepłowni Wolbrom”, która dostar-
cza nam ciepło tylko do komory K-7 przed osiedlem, 
a więc jest to ewidentna manipulacja danymi, aby wy-
wołać tylko zamieszanie wśród członków Spółdzielni.
Wyjaśniam jednocześnie Wszystkim czytelnikom Ku-
riera, że dostarczane przez EC Wolbrom ciepło do ko-
mory K-7 przed osiedlem, jest ciepłem o wysokich 
parametrach, które wymaga najpierw przesyłu do 4-
rech wymiennikowni ciepła zlokalizowanych na osie-
dlach /ponad 2 km sieci/, a następnie przetworzone 
z wysokich na niskie parametry i dalszego przesyłu 
do poszczególnych bloków sieciami niskich parame-
trów /łączna długość sieci ponad 4-ry km/ a czynno-
ści te generują określone koszta i nieuniknione straty 
przesyłu, które muszą być ujęte w cenie 1GJ dostar-
czanego przez Spółdzielnie ciepła. Przy bezpośred-
niej dostawie ciepła do budynku koszta przemiany są 
kosztami eksploatacyjnymi budynku.
Zapytuję jeszcze raz Redakcję Kuriera Wolbromskie-
go, gdzie jest ta fachowość i rzetelność autora listu, 
jeżeli autor ten podaje nieprawdziwe i niesprawdzo-

ne dane, a swoim tekstem działa wyłącznie na szko-
dę innych członków Spółdzielni i całej Spółdzielni ja-
ko jednostki gospodarczej?
Zupełnie krańcową niekompetencją wykazuje się au-
tor listu, gdy stwierdza, że wg bilansu za 2008 r. 
Spółdzielnia zarobiła niebagatelną kwotę w wysoko-
ści 2 327 133 złotych, czyli wyższa niż Elektrocie-
płownia otrzymała za całość dostawy ciepła, co 
dowodzi, że autor ten w ogóle nie orientuje w poję-
ciach ekonomicznych, myląc dochód z przychodem, 
a celem tej manipulacji jest ciągłe wywoływanie nie-
pokojów wśród członków Spółdzielni i poniżanie od-
powiedzialnych osób za zarządzanie w Spółdzielni.
Ja jako Kierownik Dz. Cieplnego Spółdzielni oświad-
czam, że Spółdzielnia za 2008 r. nie osiągnęła żad-
nego zysku, a dz. Cieplny wg bilansu poniósł stratę 
na działalności cieplnej w wysokości – 5 725 zło-
tych, /gdzie ten zarobek?/
Autor listu również celowo jako członek Spółdzielni, 
który dysponował stosowną wiedzą nie podał do wia-
domości opinii publicznej, że Sąd Antymonopolowy 
w Warszawie odrzucił wniosek Spółdzielni o przenie-
sieniu punktu dostawy i rozliczanie ciepła z komory 
K-7 przed osiedlem, do 3 wymiennikowni ciepła, co 
pozwoliłoby obniżyć naszą stawkę za przesył i prze-
twarzanie ciepła o 20% i „kpiąco” wyraża się o za-
stosowanych oszczędnościach w gospodarce cieplnej 
Spółdzielni, które pozwoliły na zredukowanie skali 
podwyżki cen ciepła na sezon zimowy z 15% do 5%, 
jakie wprowadzono od 1 listopada 2009 r.
Jako Kierownik Dz. Cieplnego Spółdzielni wyja-
śniam, że wprowadzone oszczędności w Dz. Ciepl-
nym są bardzo daleko idące, gdyż zrezygnowano 
w ogóle z remontów głównych i modernizacji wy-
mienników ciepła, aby tylko nie generować dodatko-
wych kosztów, które zgodnie z przepisami 
podwyższyłyby cenę 1GJ przetwarzanego w wymien-
nikach ciepła.
Takie drastyczne oszczędności na dłuższą metę nie 
mogą być utrzymane, gdyż w przyszłości zagrożą 
bezpieczeństwu dostaw energii cieplnej dla mieszkań-
ców i dlatego od 1 lipca 2010 r. Spółdzielnia nie za-
mierza dalej eksploatować sieci wysokich 
parametrów i poprzez zawarcie odpowiedniej umo-
wy z UMiG Wolbrom, doprowadzić do stanu, że cie-
pło z Elektrociepłowni będzie dostarczane 
i rozliczane w 3-ch punktach poboru tj. na wymienni-
kowniach ciepła, które są własnością Spółdzielni.
Końcowe sformułowania autora listu, że Zarząd Spół-
dzielni i Rada Nadzorcza dbają o to, aby było „zim-
no i drogo” są tak bezczelne i zniesławiające nie 
tylko dla mnie, ale całego Zarządu, że powinny stać 
się przedmiotem odrębnego postępowania sądowe-
go, o ile ten anonimowy list został opublikowany za 
zgodą jej autora, /który jest znany z imienia i nazwi-
ska Redakcji Kuriera Wolbromskiego/, ale decyzję 
w tej sprawie może podjąć wyłącznie Zarząd Spół-
dzielni.

Mgr inż. Mieczysław Piątek
Kier. Dz. Cieplnego Spółdzielni

Lokalna Grupa Działania „Nad Białą Przemszą” 

serdecznie zaprasza 
pracowników, współpracowników i wolontariuszy organizacji 

pozarządowych oraz organizacji w trakcie rejestracji jak i grup 
nieformalnych posiadających siedzibę lub działających na terenie gmin

 Bolesław, Klucze, Trzyciąż, Wolbrom

na bezpłatne warsztaty prowadzone przez 
Stowarzyszenie Doradców Europejskich PLinEU z Krakowa

z zakresu 
„Skuteczna realizacja projektu -  jak planować, wdrażać i finansować 

projekty społeczne”

warsztaty odbędą się 1 – 2 grudnia 2009r. godz. 9.00 – 15.00
w Biurze LGD „Nad Białą Przemszą” 

ul. Leśna 2 w Wolbromiu 

więcej informacji na stronie www.nadbialaprzemsza.org.pl



.
W  II Turnieju Rankingowym Mło-
dzików i Mistrzostwach Wojewódz-
kich Młodzików - chłopców, które 
odbyły się niedawnio w Wolbro-
miu wzięło udział 66 zawodników, 
a ze względu na rangę w turnieju 
sędziowało 8 licencjonowanych sę-
dziów. Rozegrano ponad 100 walk. 
Wśród zwycięzców znalazło się 
wielu przedstawicieli UKS Judo 
Wolbrom. Przeciwnicy poważnie li-
czą się już  z rangą naszego klubu, 
który mimo ogromnej mizerii finan-
sowej od lat utrzymuje się na bar-
dzo wysokiej pozycji w krajowej 
klasyfikacji. Wyniki naszych za-
wodników z tego turnieju dostępne 
są na stronie internetowej klubu: 
www.judowolbrom.pl

18 zawodników z UKS Judo Wol-
brom wzięło udział w Międzynaro-
dowym Turnieju Kwalifikacyjnym 
Dzieci w Ostrawie, w którym wy-
stąpili zawodnicy z 35 klubów 
z Czech i Słowacji. Nasi zawodni-
cy, mimo że przyzwyczaili nas już 
do swoich zwycięstw, zdołali nas 
jednak zaskoczyć, wygrywając dru-
żynowo cały turniej, po zdobyciu 5 
złotych, 5 srebrnych i 3 brązowych 
medali. 
Podobne zawody odbywają się tak-
że w Wolbromiu. W ich organizacji 
i sprawnym przebiegu pomaga gru-
pa niezawodnych wolontariuszy, 
którzy oprócz statutowych obowiąz-
ków gospodarza (prowadzenie za-
wodów, rejestracja i ewidencja/ 
dokumentacja wyników, wypisywa-
nie dyplomów, zajmują się ich „to-
warzyską” stroną - obsługą gości, 
których zwykle niemało przyjeżdża 
wraz z zawodnikami. Najczęściej 
osoby te są związane z klubem ro-
dzinnie (trenują ich dzieci, wnuki), 
bądź są przyjaciółmi klubu, zawod-
ników, trenerów lub byłymi zawod-
nikami. Ta garstka niezawodnych 
sympatyków klubu pracuje absolut-
nie bezinteresownie, poświęcając 
swój czas i energię dla dobra dzieci 
i młodzieży.
Nasi zawodnicy biorą także udział 
w zawodach wyjazdowych. Tu spra-
wa jeszcze bardziej się komplikuje, 
bowiem oprócz koniecznych na wy-

jazdy pieniędzy, których zwykle 
brakuje, potrzebni są jeszcze opie-
kunowie, którzy dowiozą dzieci 
bezpiecznie na i z zawodów. Rocz-
nie nasi reprezentanci uczestniczą 
przeciętnie w ok. 50 wyjazdach na 
zawody do innych klubów w kraju 
i za granicą. I tu najczęściej poja-
wia się kłopot. O ile do przygoto-
wania zawodów na miejscu zwykle 
znajdują się jacyś ochotnicy, to ze 
znalezieniem chętnych na wyjazdy 
bywa różnie. Rodzice dzieci nie 
bardzo kwapią się do poświęcania 
im większej ilości czasu, najchęt-
niej posyłając pociechy na zajęcia, 
bądź zawody, nie zaprzątając sobie 
głowy tym, że być może istnieje po-
trzeba ich obecności i wsparcia.
Tym większe podziękowania nale-
żą się osobom, które rozumieją, że 
biedny klub, który organizuje 
wciąż jeszcze bezpłatne zajęcia dla 
dzieci, zagospodarowując im poży-
tecznie czas, wychowując i poma-
gając w prawidłowym rozwoju, 
potrzebuje pomocy w innej formie. 
Tą drogą dziękujemy zatem nieza-
wodnym paniom, obsługującym 
zwykle zawody: Barbarze Starzyk, 
Jagnie Rams, Annie Barczyk, Mał-
gorzacie Ciepał, doktor Dorocie 
Nowackiej, dbającej o zdrowie za-
wodników, Andrzejowi Peperze za 
wsparcie, w postaci poczęstunków 
dla gości, Leszkowi Sosnowskiemu 

za pomoc w prowadzeniu zawo-
dów, Romualdowi Nowickiemu, za 
czuwanie, aby wszystko było w po-
rządku, Barbarze Haberce, za nad-
zorowanie bieżącej działalności 
klubu i innym...
Chcielibyśmy zachęcić również in-
nych rodziców, aby zainteresowali 
się, w jaki sposób mogą pomóc klu-
bowi, bo każde ręce do pomocy, 
każda chwila poświęcona własnym 
i nie tylko dzieciom będzie bardzo 
pożyteczna. 
Po raz kolejny serdecznie zaprasza-
my wszystkie dzieci powyżej 6 ro-
ku życia, które mają ochotę na 
dobrą zabawę i jednoczesne pod-
wyższanie swojej sprawności fi-
zycznej i umysłowej, na treningi 
sekcji dzieci, które odbywają się co-
dziennie od poniedziałku do czwart-
ku w godzinach 18:00-20:00.
Treningi starszych zawodników od-
bywają się od poniedziałku do piąt-
ku w godzinach 16:00-18:00 oraz 

w sobotę w godzinach 9:00-11:00.
Zapraszają: trener Andrzej Olewiń-
ski – zawodnicy najmłodsi, trener 
Przemysław Banyś – młodsi, trener 
Czesław Łaksa – najstarsi.

Barczyk Wiktor - 34 kg
Natkaniec Asia - 40 kg
Rams Zuzia - 48 kg
Dudek Ania - plus 57 kg
Kazior Max - 60 kg

Cieślik Klaudia - 36 kg
Maciąg Weronika - 40 kg
Błaut Kamil - 42 kg
Osmęda Karolina - plus 57 kg
Wójcikowski Konrad - plus 60 kg

Ciepał Grzegorz - 34 kg
Adamczyk Dagmara - 36 kg
Pogłódek Justyna - 44 kg

20.11.2009 godz. 19.00
21 i 22.11.2009 godz. 18.00

27.11.2009 godz. 19.00
28 i 29.11.2009 godz. 18.00

28 i 29.11.2009 godz. 16.00



Spotkanie otworzył prezes An-
drzej Kondziołka, który przedsta-
wił aktualną, niepokojącą sytuację 
finansową klubu, która pogorszy-
ła się w związku ze zmniejsze-
niem finansowania przez 
niektórych z dotychczasowych 
sponsorów. W swoim wystąpieniu 
prezes oświadczył, że Zarząd z du-
żą rozwagą podchodzi do gospo-
darowania funduszami klubu jak 
i do polityki transferowej. -Klub 
musi ograniczyć zatrudnienie za-
wodników z zewnątrz, a powoli 
wprowadzać do kadry pierwszego 
zespołu swoich wychowanków. 
Gra na poziomie II ligi szczebla 
centralnego wymaga od klubu 
większych, niż dotychczas nakła-
dów, a PZPN nawet w najmniej-
szym stopniu nie pomaga, a wręcz 
podnosi opłaty, związane z roz-
grywkami ligowymi - mówił pre-
zes Kondziołka.
Zabierając głos w dyskusji, bur-
mistrz Jan Łaksa oświadczył, że 
w miarę możliwości, wspólnie 
z Radą Miejską, postara się utrzy-
mać dofinansowanie klubu w do-
tychczasowej wysokości, chociaż 
trudno przewidzieć możliwości 
przyszłorocznego budżetu. Gmina 
oprócz Przeboju finansuje rów-
nież wszystkie zespoły wiejskie, 
jak i inne zadania oświatowo – 
sportowe. W podobnym tonie wy-
powiadał się również Prezes FTT 
Władysław Banyś, który stwier-
dził, że klubowi należy pomagać 
i zadeklarował wsparcie, w miarę 
możliwości finansowych. Zauwa-
żył również, iż należy pozyskać 
lub zachęcić do wspierania klubu 

większą liczbę przedsiębiorców, 
współpracujących z Gminą. Pre-
zes Fagumitu Zbigniew Górecki 
krytycznie odniósł się do działal-
ności i pracy centrali piłkarskiej, 
stwierdzając, że na przestrzeni kil-
kunastu lat „Przebój”, jako klub, 
zmienił się bardzo, tak piłkarsko, 
jak i wizerunkowo, natomiast 
PZPN, jako związek, nie zmienił 
się wcale.
W dalszej części spotkania zabrał 
głos obecny na spotkaniu starosta 
Leszek Konarski, który także za-
deklarował pomoc dla zespołu pił-
karskiego, który jest wizytówką 
nie tylko miasta Wolbrom, ale tak-
że powiatu olkuskiego. Z pełnym 
uznaniem dla działań prezesa Kon-
dziołki i Zarządu Klubu wypowia-
dał się redaktor TVP Kraków 
Janusz Kozioł, który stwierdził, 
że w obliczu zaglądającego do 
klubu kryzysu Prezes zawczasu re-
aguje na zaistniałą sytuację.
Na zakończenie spotkania prezes 
Kondziołka oznajmił, że po ostat-
nim meczu w rundzie jesiennej 
Zarząd zrobi pełną analizę finan-
sową budżetu Klubu i określi plan 
działania na przyszły rok, co po-
zwoli Przebojowi w miarę bez-
piecznie egzystować.
Spotkanie nie przyniosło rewolu-
cyjnych rozstrzygnięć i nie znala-
zła się niezawodna recepta na 
uratowanie Klubu. Kryzys zaglą-
da do drzwi wielu firm i instytu-
cji, nie zawsze obojętność, czy 

niechęć są przyczyną zmniejsze-
nia dotacji i ilości chętnych spon-
sorów. W obliczu niedostatków 
finansowych wszyscy muszą 
oszczędzać. Jest jednak nadzieja, 
że tym, którzy mają oddanych ki-
biców i sprawdzonych, niezawod-
nych przyjaciół, łatwiej jest 
przetrwać trudne chwile, a praw-
dziwa idea sportu nie zginie 
w zderzeniu z komercjalizacją 
sportowego świata.

Kilkugodzinne zmagania z piłką 
przy siatce systemem „każdy 
z każdym” przyniosło zwycięstwo 
gospodarzom. W klasyfikacji koń-
cowej z kompletem zwycięstw na 
pierwszym miejscu uplasował się 
zespół JURA I Wolbrom, drugie 
miejsce wywalczyli zawodnicy 
z Zawiercia, na trzecim uplasowa-
li się nowotarżanie a czwarte miej-

sce zajął zespół JURY II. Spotka-
nia sędziował organizator turnie-
ju, Ireneusz Siwiecki. Z rąk 
burmistrza Jana Łaksy, trzy najlep-
sze zespoły otrzymały ufundowa-
ne przez burmistrza puchary, 
natomiast wszystkie startujące 
drużyny nagrodzono okoliczno-
ściowymi dyplomami. Po zmaga-
niach turniejowych uczestnicy 
spotkali się w Harcówce na trady-
cyjnym spotkaniu integracyjnym 
z poczęstunkiem.

1. JURA I Wolbrom
2. Zawiercie
3. Nowy Targ
4. Jura II Wolbrom




